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-----Oorspronkelijk bericht----- 

 

Van: Voortman L.  

Verzonden: dinsdag 5 juli 2016 16:37 

Aan: Commissie VWS 

Onderwerp: Debat Volp verpleeghuiszorg 

 

Mensen, nav debatverzoek Volp nog deze week over verpleeghuiszorg: zullen we dit 

omzetten naar een ao? Plenaire agenda komt nu al tot 22 uur en as we speak worden de vao-

tjes toegevoegd.  

Qua tijdstip denk ik dat we met een ao een beter tijdstip hebben en eerder klaar zijn 

donderdag. 

Groet 

Linda.Voortman 

 

 


